
ZÁPIS Z ŘÁDNÉ SCHŮZE SRPDŠ ZE DNE 12.6. 2017 

 
1) Zahájení schůze SRPDŠ na školním pozemku 

- Mgr. Jaroslav Štěpán představil všem zúčastněným aktivity, které spolufinancovalo         

SRPDŠ v roce 2016/2017. Též upřesnil další vizi SRPDŠ - podílet se i nadále na               

rozmanitých projektech školy a zdůraznil nutnost, aby si jednotliví učitelé sami říkali, na jaký              

záměr chtějí využít finanční podporu ze strany spolku. Pokud se jedná o finančně náročnější              

projekt, je třeba tento záměr promyslet s jistým předstihem, aby mohl spolek adekvátně             

reagovat na potřeby učitelů. Učitelé by měli své potřeby sdělit vedení školy. Pokud vedení              

školy uzná, že se jedná o věc potřebnou, vhodnou ve výchovně-zvdělávacím procesu a             

rozvoji žáků, SRPDŠ v rámci svých možností přispěje z rozpočtu na daný záměr.  

 

2) Diskuze s Mgr. Bornou 

- Mgr. Borna ukázal přítomným v jakém stavu se nachází školní pozemek, který svoji             

činnost provozuje již okolo 20 let a SRPDŠ na pozemek nemalou mírou přispívá. Na              

pozemku se v současné době nachází různá zvířata, v minulém roce např. přibyli 3              

mufloni, 2 samice, jeden samec, výhledově se chystá nákup výra velkého a stavba             

jeho voliéry, na které se žáci aktivně podílí. Spolek též podporuje nákup krmiva pro              

zvěř a náklady související s provozem pozemku. 

 

3) Diskuze členů SRPDŠ 

- Jednalo se především o tom, jak co nejefektivněji využít finanční prostředky SRPDŠ,            

konkrétně i o pomoc dětem ze sociálně slabších rodin. Jedním z nápadů bylo podpořit              

školu v materiálním vybavení na školní akce, jako jsou lyžařské výcviky, lekce            

bruslení, plavání, ale i mimoškolní aktivity. Tento záměr bude upřesněn v září 2017.  

 

4) Ukázka školního pozemku a zodpovězení případných dotazů směřovaných na         

Mgr. Bornu 

 

 

14.6.2017 zapsala Hana Rýdlová 



 


